
MTÜ Käsmu Külaseltsi juhatuse koosoleku 

 protokoll nr 26 

 

Koosoleku algus: 11:00                                                                     Käsmu, 09.aprill 2017 

Koosoleku lõpp: 13:20 

 

Osavõtjad:  VIRGE ONG, MARI-LIIS VOHLI, INGE AUS, EPP OJALILL, KRISTJAN 

ALTROFF 

 

Päevakord: 

1)  MTÜ Käsmu Külaseltsi esindaja määramine. 

2)  Ülevaade LEADER projektitaotluste tulemustest. 

3) Ülevaade 30. 04 küla üldkoosolekul arutlusele tulevatest küsimustest. 

4) Ülevaade 28.05. külaseltsi üldkoosolekul arutlusele tulevatest küsimustest. 

 

1) MTÜ Käsmu Külaseltsi esindaja määramine. 

 

1.1 MTÜ Käsmu Külaseltsi juhatus määrab juhatuse liikme Mari-Liis Vohli oma 

täieõiguslikuks esindajaks MTÜ Arenduskoja juures. 

1.2 Punktis 1.1. nimetatud otsusega on MTÜ Käsmu Külaseltsi juhatuse liikme Virge 

Ong’i esindusvolitused MTÜ Arenduskoja juures lõppenud. 

Otsus vastu võetud ühehäälselt. 

 

2) Käsmu rahvamaja ja Käsmu raamatu rahastamine. 

 

Virge Ong andis ülevaate MTÜ Arenduskoja juhatuse otsusest MTÜ Käsmu Külaseltsi poolt  

LEADER meetmetesse 2.1 „Käsmu rahvamaja renoveerimine“ ja 3.2 „Käsmu inimesed ja  

majad 2“ esitatud projektitaotluste tulemusest. 

Hindamiskomisjoni hindamistulemusena sai meie taotlus „Käsmu inimesed ja majad 2“ 

paremusjärjestuses 1. koha ja „Käsmu rahvamaja renoveerimine“ 5. koha. 

Meede 3.2 osas tegi MTÜ Arenduskoja juhatus PRIAle ettepaneku toetada MTÜ Käsmu 

Külaseltsi taotlust 10 000,00 euroga, eede 2.1 osas 46 394,00 euroga. 



Otsustasime oodata ära PRIA otsuse ja võimalusel soovime alustada rahvamajas põranda 

remonditöödega sügisel. 

3) Ülevaade 30. 04 küla üldkoosolekul arutlusele tulevatest küsimustest. 

 

30.aprilli küla üldkoosolekul tutvustab Heiti Hääl sadama ehituse rahastamise võimalusi. 

 

4) Ülevaade 28.05. külaseltsi üldkoosolekul arutlusele tulevatest küsimustest. 

Otsustasime, et algul toimub külaseltsi üldkoosolek, kus juhatus kannab ette oma tegevuse 

aruande ja toimub majandusaasta aruande kinnitamine ning külaseltsi põhikirja täpsustamine. 

Seejärel toimub külakoosolek, arutamaks bussijaama maa ja parkimise teemat ning 

koosolekutel toimuvat hääletamise korda. 

 

 

 

 

 

Koosolekut juhatas:                                                                                   Protokollis: 

Mari-Liis Vohli                                                                                           Inge Aus 


